
 
 
 
Referat styremøte i Norsk Boxerklubb Oslo og Akershus 13. 
november 2024 
 
 
Tilstede: Tone G, Line, Vibeke og Anne Ekstrøm 
 
Sak 1 – regnskap/økonomi:  
Vi ser på regnskapet for 2023/2024. Vi gikk et lite underskudd på boxerleiren, som 
forventet. Ellers er regnskapet i tråd med det vi har vedtatt i budsjett og senere korrigert i 
styremøter. Vi er enige om at vi nå går over til et enklere regnskap der vi ikke lenger 
bruker Visma Eaccounting, men fører inn og ut direkte fra bank. Dette er mer enn nok for 
det regnskapet vi har (som ikke er veldig avansert). Tone må fortsatt jobbe noe for å 
ferdigstille regnskapet for 2023/2024. Vi har oppdaget at inntektene fra MH i 2023 kom 
så sent at de ikke ble ført på regnskapet i 2022/2023. Disse blir dermed ført som en 
inntekt i årets regnskap.   
 
Fra 1. november tar Vibeke over som kasserer. Hun vil føre regnskapet der hun sikrer 
bilag for alle innskudd og uttak fra banken. Vi er også enige om at de store 
arrangementene føres som prosjekter slik at vi ser om vi går i pluss eller minus. Sum på 
konto per 1. november har Vibeke tilgang til.  
 
Vi er enige om at vi avslutter de to kontoene vi ikke lenger bruker. Dette gjelder konto 
1503.03.23898 og 1503.20.24839. Begge kontoene er tomme. Tone ber Gro (kasserer i 
hovedstyret) om å slette disse ettersom vi ikke har fullmakter her.  
 
 
Sak 2: Årsmøtet 11. desember 

• Årsberetning 2024 – Vå går gjennom hovedpunktene. Anne ferdigstiller denne. 
Må publiseres innen 27/11 (14 dager før årsmøtedatoen) 

• Regnskap- Tone må fortsatt jobbe noe for å ferdigstille regnskapet for 2023/2024. 
Sender det til Anne når det er ferdig, senest 25/11.  

• Budsjett 2024/2025 – vi utarbeider budsjettet. Planlegger et budsjett i balanse 
mellom utgifter og inntekter. 

• Donasjon til helsefond – vi går i underskudd, så vi har ikke noe å donere.  
 

Sak 3: Julebord 11. desember.  
Holdes på Solaris – Strømsveien 179. 
Reklamer og ta i mot påmelding ansvar for påmelding, 
Påmelding innen 1.des, på VIPPS merk Julebord + navn. Tone gir beskjed til Line over 
hvor mange vi blir. Line bestiller og henter mat. Lille persille – meny enkel tapas – kr 300 
pr pers. Line sjekker når Lille Persille må ha bestillingen for å kunne levere. Mulig vi 
forsøker å utvide påmeldingsfristen.  



 
Sak 4 - Temakvelder 
 Språk/adferd med Kjersti B på Teams? - Ole sjekker og kommer tilbake til dette på 
nyåret.  
Sak 5 - Samarbeidskonferansen  
Kort referat fra Anne 
 
Sak 5 – Eventuelt 
 
 
13.11.24 Line Orlund 
 
 
 
Kommende styremøter: 
- 11. desember – møte kl 1830 – årsmøte kl 1900 – julebord ca. kl. 19.30 
- 15. januar 2025 kl 1830 - oppstart for nytt styre 


